
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. april 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål G
Hvad er beskæftigelsesministerens holdning til, at de sygeplejersker, læger, pædagoger 
m.v., som stod forrest, da Danmark blev ramt af en pandemi, meget sjældent får tilkendt 
en økonomisk kompensation i form af erstatning for mén og eventuelt tab af erhvervsev-
ne som følge af sager om covid-19-relaterede arbejdsskader? Der henvises til artiklen 
”Selv om senfølgeproblemerne kan være svære, mener jeg, at vores afgørelser er korrek-
te” bragt på Politiken.dk den 10. april 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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